

技術規格 | Product Specification

型號 Model	PRG-WL07
額定電壓 Rated Voltage	7.4V $\overline{\text{---}}$
功率 Power	70 W
電池容量 Battery Capacity	2000 mAh
充電電壓 Input Voltage	5V $\overline{\text{---}}$ 1A
包裝尺寸 Package Dimensions	(W)252 x (D)172 x (H)244 mm
淨重 Net Weight	1.4 kg
總重連包裝 Gross Weight	1.7 kg



無線手提攪拌機

PRG-WL07

食品處理器系列 | Food Processor Series



配件 | Accessories



圖片只供參考。Images are for reference only.
 產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。
 Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated version. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

德國寶(香港)有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

中國香港 Hong Kong, China

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 +852 6530 5963
 Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

士嘉堡新寶工商中心地舖 +852 9387 2380
 Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣 MegaBox L5-5舖 +852 9018 8648
 Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888
 8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang, Shunde District, Foshan City

中國澳門 Macau, China

澳門青洲大馬路(青洲新街)15號 T. +853 2875 2699
 1 Andar A, Edif. Mei Kui Kuong Cheong Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borja

更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
 © All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. PRG-WL07_PS_24(2.1)



無線使用
Cordless



一體化收納
Stackable



輕巧便攜
Lightweight



乾濕軟硬食材 一鍵攪拌細緻

One-Touch Food Processing

For All Foods Hard or Soft

配備兩組旋風式刀頭，S形刀片設計加強切割效率，配合每分鐘17,000轉高速摩打，360°旋風式切割食物，您可透過按鍵時間長短控制攪拌程度，無論乾、濕、軟、硬食材都能極速「攪」掂！

Comes with two sets of S-shaped stainless steel blades, together with 17,000rpm high speed motor, both hard and dry food can be chopped or blended evenly in seconds. Simply press the button to start and let go when you decide it's the right consistency you want.



無線使用 單手靈活操作

Cordless & Rechargeable

For Convenient Use Anytime Anywhere

內置2,000mAh大容量鋰電池，續航力超強，充滿電後可使用約50分鐘，只需單手一按極速將食材均勻攪拌，比傳統有線攪拌機更靈活易用，隨手拿起隨心炮製免治肉、備料或嬰兒輔食，下廚更方便。

Equipped with a 2,000mAh lithium-ion battery that charges fast and can provide up to 50 minutes' use on a single charge, more flexible and convenient than conventional corded blenders, making food-processing an easy task.



一體式慳位設計 易用易收納

Space-Saving Stackable Design

Tucks Away Neat & Tidy

德國寶全新無線攪拌機一套有齊玻璃碗及3個配料杯、刮刀、防滑墊等配件，不同料理碗用於攪拌不同食材，避免食材味道混雜；使用完畢後，只需將料理碗疊起即可一體化整齊收納，既慳位亦方便取用。

All new German Pool Cordless Food Processor comes with one large glass bowl and three small condiment bowls, plus two sets of blades, spatula and silicone anti-skid pad, yet all these accessories can be neatly stacked up into a compact and tidy set, saving you precious kitchen space.



防飛濺設計乾淨衛生

Food Grade Silicone Food Stopper



附刮刀輔助倒出食材

Complimentary Spatula



易拆易裝清潔更方便

Detachable & Easy Cleaning



4個料理碗分類攪拌

4 Bowls For User Convenience



清晰顯示剩餘電量

Clearly indicated Battery Reserve



自動斷電安全開關

Built-In Safety Design